
Rapport fr. mötet 

14 dec. Till årets julmöte samlades 29 deltagare. Däribland en 

handfull gäster. Inez och Inger inledde med att överraska oss 

alla med ett uppskattat litet luciatåg. 

Vi åt en god, riklig julbuffé från Skelleftekocken . Vi hade 

vårt sedvanliga julklappslotteri, med massor av vinster, 

skänkta av oss medlemmar samt överbliven mat från 

måltiden. Efter lite klubbinformation och några julsånger 

läste Inez Selma Lagerlöfs Julsaga för oss. 

 
 

Rapport fr. 

IW-dagen Vi blev 41 personer som samlats för att fira vår 

Internationella Inner Wheeldag på Scandic. Det var 

medlemmar, kommande medlemmar, vänner och makar. 

Vanligtvis har vi haft ett internationellt tema på IW-dagen, 

men i år valde vi att engagera Inga-Britt Lundmark, som kan 

oerhört mycket om vår stads gamla bebyggelse. Hon visade 

Birgith Falks gamla bilder och hade kompletterat dessa med 

egna bilder, tagna från samma ställe fast i nutid. Mycket 

intressant, speciellt för gamla stadsbor, men även för mig 

som inflyttad från annan ort. 

 ISO Majken berättade om vårt narkotikahundsprojekt, för att 

motivera festdeltagarna att lätta på plånboken, när 

insamlings- skrinet passerade. 

     
 

Text och foto: Eva Burström 


